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148/2017                                                   

 
 

REUNIÓ REGIONAL TERRES DE L’EBRE (RPTE) 23-11-2017 
 
 
El proppassat dijous, 23 de novembre de 2017, USPAC juntament amb la resta de 
sindicats, ens vam reunir amb el Cap de la Regió Policial de Terres de l’Ebre i amb el 
representant de l’administració de la regió. Us oferim un resum dels temes aportats: 
 
GENERAL: 

-Incompliment de les reunions regionals trimestrals: El cap ens dóna la raó, tot 
i que ens diu que ha estat per la situació “excepcional” dels últims mesos, es 
compromet a fer les quatre reunions anuals, i de fet ens dóna dates: 21 de febrer, 23 
de maig, 26 de setembre i 28 de novembre de 2018. 

-Greuge comparatiu pel Q3 en els PAP’S (sobretot i encara més greu pel que fa 
als del períodes de Nadal, Reis...): S’intentarà tenir sensibilitat al respecte sobretot en 
dates concretes i que es pugui consensuar, si no fos així contacteu amb el delegat de 
la vostra zona que ho comunicaríem als caps, així ens ho demanen. 

-Gestió del CRONOS: Els agents van estar a l’alçada de les circumstàncies, no tant 
l’administració que podria haver previst avituallaments als punts estàtics que s’havien 
de cobrir després de fer en segons quins casos més de 12h de treball durant diversos 
dies i en condicions climatològiques adverses, donades les altes temperatures. Manca 
de material (portàtils, vehicles,...); ens diuen que va ser una situació excepcional i 
són conscients que hi va haver mancances i coses a millorar, des de la DGP s’està 
treballant en un protocol a nivell de cos, per a situacions excepcionals. 
 
-Dispositiu 1-O: Moltes queixes al respecte com, la forma de convocar la gent 
“desplanificant” de Festa a Treball a última hora, avituallament precari per les hores 
de treball que es van realitzar, sense relleus en molts casos, ni possibilitat d’W.C ,... 
Mala gestió en els relleus fi de torn, manca de material,… Tot això sumat a que la gent 
portava acumulades moltíssimes hores des de l’inici de l’Àgora, i no estava en 
les condicions físiques ni psíquiques més òptimes en cas de que hi hagués cap incident 
rellevant. No podem oblidar que seguim en Nivell 4. Ens diuen també que va ser una 
situació excepcional que s’intentarà millorar amb el protocol que s’està treballant. 
 
-Conseqüències actuacions 1-O, denúncies GC i requeriments Judicials: per 
raons òbvies, el parlarem als brífings o podeu contactar amb USPAC. Volem traslladar 
un missatge de tranquil·litat per a tots els efectius que van treballar l’1-O. Qualsevol 
incident al respecte, contacteu USPAC i ho traspassarem als Serveis Jurídics. 
 
-Imputació hores acumulades pel dispositiu Cronos: No estem d’acord en la 
gestió dels dies blaus i que s’obligui a gastar aquestes hores en l’any policial actual. 
En aquest punt ens donen la raó, però no tenen marge de maniobra a nivell de regió, 
ve marcat per la DGP i ens diuen que ho traslladem al Consell de Policia. Es 
comprometen a parlar amb les O.S perquè facilitin els canvis. 

 
CD L’AMETLLA DE MAR 
 
-Pàrquing exterior comissaria: Ens diuen que NO és d’ús exclusiu policial. Miraran 
la possibilitat d’estacionar dintre, però no hi ha prou espai per a tots, creuen. 
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-Redistribució escamots/Q3 per facilitar PAP’S i altres: No volen entrar a 
parlar-hi, ens diuen que la distribució operativa de la comissaria està subjecta a les 
necessitats d’aquesta i consideren que la distribució actual és correcta. 

 -Manca de seguretat, a certes hores:  Per raons òbvies no entrarem a descriure la 
problemàtica i ho explicarem a les visites del nostre delegat/da. 

-Eliminar patrulles mixtes: Ens diuen que es fan per una millor eficiència i capacitat 
operativa. Considerem que cap agent ha de fer servei sol i tampoc desplaçaments, 
millor trinomis si és el cas. Ens diuen que quan el Cap de Torn va sol (molts cops 
voluntàriament) es tracta només de desplaçaments per supervisió i del que en diuen 
dotació qualificada (no poden anar a serveis sols ni iniciar actuacions). 

-Redistribució parc mòbil: Actualment és de 2 Altea, 1 Qashqai i 1 Leon. 
Considerem necessari un vehicle de paisà, sobretot per la quantitat de robatoris a 
interior de vehicle a les platges i RF a domicilis. I el Leon NO és adequat pel tipus de 
terreny en el que estem. Ens diuen que ve assignat des de Prefectura, de moment, 
fins que no hagi nou concurs no hi haurà redistribució, però elevaran la queixa. 

-Pla d’Estiu: Demanem que, per l’any vinent, es tingui en compte aquesta CD i 
s’inclogui en el pla. Ens remetem al comunicat que vam adreçar a la DGP i no 
compartim la resposta que se’ns va donar. La nostra queixa es va elevar i esperem 
que l’estiu vinent es reforci aquesta CD com hem demanat. 
 
-Perfil Nucli CME, i informació a les PL’S: L’assignació del perfil es dóna des de la 
DGP, la Regió no té marge de maniobra. Pel que fa al segon punt, ens diuen que ja 
s’ha solucionat, els vigilants/policies locals sense perfil truquen des d’un telèfon 
concret i s’anota al llibre de telefonemes. 
 
-Vehicle policial patrulles mixtes a l’Ampolla: El vehicle es deixa davant l’edifici 
policial i està vigilat, com passa en altres llocs. En quant als desplaçaments d’agents 
sols es parlarà perquè no passi. 
 
-Brífing a Tortosa, fent perllongar torn nit de l’Ametlla:  El 3 de novembre es va 
fer un brífing a Tortosa, pel contingut del mateix, considerem que va ser innecessari 
fer perllongar el torn de nit, sobretot pel desgast dels companys/es. Assumeixen que 
potser no va ser gaire encertat i s’hagués pogut fer d’una altra forma. 
 
ABP GANDESA 
 
Visualització i enfocament càmeres: Ens diuen que per una part s’ha canviat els 
focus d’il·luminació i per l’altra s’està “estudiant” canviar la ubicació de la càmera. 
  
-Temperatures elevades a la “recepció”: Es va avariar la màquina de recepció. 
Ens diuen que es canvia per una de més potent, en principi el dia 29 serà solucionat. 
  
-Manca 4x4 logotipats i roba tèrmica: A l’igual que a l’Ametlla de Mar, ens diuen 
que la distribució de vehicles ve de Prefectura i eleven la queixa per la propera 
renovació dels vehicles. En quant a la roba tèrmica ens tornen a dir que la DGP només 
considera zona gèlida el Pirineu. Fins que no tinguem nou uniforme no es solucionarà. 
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-Demanem full romanent voluntari a inici de l’any: El Cap de la Regió ho veu bé, 
tot i que hi ha certes dates importants que poden variar de dia. És un tema que vol 
tractar a la reunió amb els caps, ja que algunes comissaries ho fan i funciona molt bé. 
 
-GNP a UI: S’ha creat un grup de treball a nivell de cos, el dia 28 de novembre hi ha 
una reunió amb els sindicats. Esperen la proposta a nivell del CME i, si aquesta es 
retarda, intentaran donar solucions a casos puntuals. Es comprometen a la propera 
reunió valorar com està tot i donar solucions, si correspon. 
 
ADMINISTRACIÓ 
 
-Imputació hores curs ARRO Tortosa: El dia 20 de setembre molts companys/es van 
anar a Tortosa a fer el curs d'arrest i control des de les 08:00 fins les 13:00 hores, 
van tenir que marxar del curs a les 10:00 del matí, ja que l’ARRO va tenir que marxar 
a fer servei a Barcelona. Ara es troben que l'Administració només els hi vol computar 
les hores realitzades més el desplaçament. El Cap d’administració ens diu que per 
instrucció s’ha d’imputar exactament el temps de servei però han elevat la nostra 
queixa perquè acceptin imputar totes les hores. 
 
CD- MÓRA D'EBRE 
 
-Demanem full romanent voluntari a inici de l’any: Mateixa resposta que al punt 
anterior de Gandesa. 
 
-Assegurar un caporal per torn: Estan d’acord en que s’ha d’assegurar sempre 
caporal a cada torn.  
 
-Goteres a porta i al passadís: Ens diuen que les de la porta ja estan solucionades. 
I que del passadís, no tenen constància. Si es dóna el cas aviseu i ho revisaran. 
 
-Porta accés pàrquing exterior/sortida d’emergència: Ens diuen que es va 
canviar el passat 20 d’octubre. 
 
-Romanent després del dispositiu Cronos: Després que molts companys van tenir 
que treballar dos setmanes seguides o fins hi tot tres caps de setmana durant el mes, 
a part de tot això, a alguns companys/es al dia següent o durant els pocs dies de la 
finalització del Cronos, els van obligar anar a treballar per a exhaurir el romanent, per 
altres cops, es tindria que tenir en compte els períodes de descans. Ens demanen que 
passem casos concrets per revisar i assumeixen que potser van tenir errors. 
 
-Trànsit Móra d'Ebre (efectius): Ens diuen que el comissari Esquius ja va explicar 
als brífings de Trànsit aquest tema i ja es va dir que no reforçarien aquests sectors. 
Creiem que és un gran error i qui surt perdent és el ciutadà, pels temps de resposta 
en cas d’accident, i per la gran tasca preventiva que han estat realitzant fins ara. 
 
-Denegacions canvis "voluntaris agents trànsit: Ens diuen que només es 
deneguen aquells en els que no es respecta els descansos o similar. Som coneixedors 
del “tarannà” del Cap de sector, i els recordem que quan és voluntari es pot minorar 
els descansos. Demaneu canvis per escrit, en cas de denegació passeu-nos-ho. 
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